
تپه 8 هزار ساله
 با 20 میلیون تومان رشوه صاف شد

رئیس فدراسیون کشتی مطرح کرد

ورزش باید از جایگاه ایران در جامعه بین المللی دفاع کند
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دو شنبه ۴ خرداد ۱۳9۴ 
۶ شعبان۱۴۳۶ - شماره ۲۱۰۶۷

اخبار کوتاه از فوتبال

سرپرست تیم های ملی دوومیدانی می گوید: ملی پوشان اعزامی به مسابقات 
قهرمانی آسیا، عصاره های دوومیدانی ایران هستند. تیمور غیاثی در تازه ترین 
صحبت های خود به تشریح آخرین وضعیت فدراسیون دوومیدانی پرداخته که 

گزیده ای از صحبت هایش در ادامه می آید: 
* ورزشــکارانی که برای اعزام به مســابقات قهرمانی آسیا در چین انتخاب 
شده اند، عصاره دوومیدانی ایران بوده و امیدوار هستیم که بتوانند نتایج خوبی 

در ووهان بدست آورند. 
* ترکیب تیم ملی نسبت به مسابقات اینچئون تغییرات بسیاری داشته و در 
حال حاضر کمتر از  50 درصد آن نفرات در مسابقات قهرمانی آسیا به میدان 
می روند. خوشبختانه برای مسابقات چین دوومیدانی کاران جوانی به اردو دعوت 

شده اند و با ترکیب جوان شده پای به مسابقات می گذاریم. 
* باید به این نکته مهم اشــاره کنم که دوومیدانی ایران در اوج نیســت و با 
روزهای خوب خود فاصله دارد. متاســفانه پس از بازی های آسیایی اینچئون، 
عملا اردوهای تیم ملی تعطیل بود و کار خاصی صورت نمی گرفت تا اینکه از 
چند هفته قبل دوباره همه چیز از سر گرفته شد تا آماده بازی های قهرمانی 
آسیا شویم. توجه به این موضوع سبب می شود کمی سطح توقع از تیم ملی 

پایین بیاید. 
* در مســابقات قهرمانی آسیا، شانس کسب مدال داریم. به نظرم می توانیم 
دو مدال کســب کنیم هر چند که نســبت به دوره های گذشته کار سخت تر 

شده است.

ایران از نظر تنوع مواد معدنی 
جزو 5 کشور برتر دنیاست

مدیر کل دفتر امور اکتشــافات وزارت صنعت، معدن و 
تجارت گفت: ایران از نظر تنوع مواد معدنی جزو 5 کشور برتر 

دنیا محسوب می شود.
به گزارش ایرنا، اســدالله کشــاورز در جریان بازدید از نخستین 
نمایشــگاه تخصصی توانمندی های معادن و صنایع معدنی خراسان 
جنوبی در بیرجند با اشــاره به اینکه هم اکنون میزان ذخیره قطعی 
معدن در ایران بالغ بر 50 میلیارد تن است گفت: در رتبه بندی جهانی 

ایران جزو 10 کشور برتر معدنی دنیا قرار گرفته است.
وی اظهار کــرد: از هفت هزار معدن موجود در کشــور، حدود 
چهارهزار و 500 معدن فعال و در مجموع 120 هزار نفر در این حوزه 

به صورت مستقیم مشغول کار هستند.
وی نبود بازار را دلیل تعطیلی معادن کشــور عنوان کرد و گفت: 

در حوزه معدن سلیقه حرف نخست را می زند.
کشاورز در بخش دیگری اظهار کرد: هم اکنون 70 پهنه معدنی در 
کشور وجود دارد که تعدادی از آنها به دلیل مشکلات زیست محیطی 
اقدام به واگذاری نشده ولی برای مابقی پهنه ها فراخوان اعلام و واگذار 
شــده اند. وی در بخش دیگری با بیان اینکه هم اکنون متوسط عمق 
حفــاری در ایران تنها حدود 50 متر می باشــد گفت: اما این رقم در 
ســطح جهان 2 کیلومتر است.  وی گفت: از 70 نوع ماده معدنی در 
کشور حدود 50 نوع ماده معدنی در خراسان جنوبی وجود دارد و این 

استان دارای ظرفیت های بالایی در بخش معدن است.
کشــاورز همچنین گفت: پارســال رکورد گواهی کشف توسط 
خراســان جنوبی زده شــد و این استان با صدور 111 گواهی کشف، 
رتبه نخست کشور را به خود اختصاص داد که با صدور این گواهی ها 

380 میلیون تن به ذخایر معدنی استان اضافه شد.
مدیر عامل شرکت آزادراه تهران- پردیس:

اختلاس کنندگان ارتباطی با شرکت 
آزادراه تهران- پردیس ندارند

مدیرعامل شــرکت آزادراه تهران- پردیس با اشاره به 
اختلاس از این شــرکت گفــت: اختلاس کنندگان هیچ گونه 
ارتباطی با این شرکت ندارند و این مسئله با دست کاری تگ های 
دیجیتال توسط دو نفر از پیمانکاران بانک عامل پروژه اتفاق 

افتاده است.
سیدعباس طاهری در گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار خبرگزاری 
فارس در شــرق استان تهران با اشاره به انتشار خبر اختلاس دو نفر 
از کارکنان شرکت آزادراه تهران- پردیس اظهار داشت: این کارکنان 

هیچ گونه رابطه استخدامی یا قراردادی با این شرکت نداشته اند.
وی بــا تکذیب اختلاس صورت گرفته توســط شــرکت آزادراه 
تهران- پردیس افزود: سوءاستفاده ای که در سامانه هوشمند پرداخت 
الکترونیکی تگ های پرداخت صورت گرفته، توسط دو نفر از کارکنان 
پیمانکاری بانک عامل پروژه اتفاق افتاده اســت که از موقعیت شغلی 

خود سوءاستفاده کردند.
مدیرعامل شرکت آزادراه تهران- پردیس با بیان اینکه این اختلاس 
هیچ ارتباطی با این شرکت ندارد، گفت: افراد خاطی با تنظیم شکایت 
از طریق بانک عامل شناسایی شده اند و پرونده آنها در مراجع قضایی 

شهرستان پردیس در حال رسیدگی است.
طاهری ادامه داد: این دو نفر با دستور مقام قضایی با اخذ مجوز 
به طور موقت آزاد شدند تا رای نهایی توسط مراجع قضایی صادر شود.
وی با بیان اینکه این پیمانکار تنها در کیوسکی در آزادراه تهران- 
پردیس برای سهولت در صدور تگ های دیجیتالی استقرار داشته است، 
گفت: پیمانکاران بانک هیچ رابطه ای با شرکت آزادراه تهران- پردیس 
ندارند و به طور مســتقیم با بانک عامل طرف هســتند. مدیر عامل 
شرکت آزادراه تهران- پردیس با اشار به نحوه اختلاس صورت گرفته 
بیان کرد:  سوءاســتفاده کنندگان در مبالغ تگ های دیجیتالی دست 
کاری کردند. وی افزود: با استفاده از این تگ ها می توان از سه آزادراه 
تهران- پردیس، تهران- قم و اهواز- بندر امام خمینی)ره( تردد کرد.

بارگیری دومین کشتی حامل کمک های
بشردوستانه ایران به مردم یمن آغاز شد

انسان دوستانه  دومین کشتی حامل کمک های  بارگیری 
هلال احمر جمهوری اســلامی ایران  به مردم یمن ظهر دیروز 

در بندرگاه امام خمینی آغاز شد.
علی خدادادی مدیرعامل هلال احمر استان خوزستان در این باره 
گفت: این کمک ها شــامل 8 هزار تن برنج، 1 هزار تن شکر و 3 هزار 

تن آرد و کنسرو است.
وی گفت: این کشتی با اتمام بارگیری در سه روز آینده حرکت 
خود را به سمت کشور جنگ زده یمن آغاز خواهد کرد. وی گفت: این 
دومین کشتی حامل کمک های انسان دوستانه هلال احمر جمهوری 

اسلامی ایران به مردم مسلمان و مظلوم یمن است.
بنابر این گزارش عبدالحسین مقتدایی استاندار خوزستان هم با 
حضور بر عرشه این کشتی از نزدیک از عملیات بارگیری این کمک ها 
دیدن کرد. استاندار گفت: کمک به مردم یمن از وظایف ملی و دینی 
ملت و دولت ایران است و ما از همه ظرفیت های خود برای کمک به 

مردم مظلوم یمن استفاده خواهیم کرد.

طراحی و ساخت هواپیمای فوق سبک 
۲ نفره توسط بسیجیان دشتستان

هواپیمای بومی فوق ســبک با ظرفیت دو نفر توســط 
بسیجیان دشتستان ساخته و به مناسبت سالروز فتح خرمشهر 

در آئینی رونمایی شد.
مسئول فنی ساخت این هواپیمای فوق سبک با سرنشین گفت: 
این هواپیمای دو نفره شامل خلبان و یک نفر سرنشین همراه در سال 

92 طراحی و محاسبات اولیه ساخت آن آغاز شد.
مجتبی قاســمی افزود: جنس بدنه این هواپیما که با طراحی و 
محاســبات دقیق مهندسی صورت گرفته از آلومینیوم آلیاژی است و 

کاملا ساخت بومی توسط تیم سازنده است.
وی بیان داشت: طول این هواپیما 560 سانتیمتر و ارتفاع آن نیز 

دو متر و 15 سانتیمتر با وزن 240 کیلوگرم است.
قاســمی تصریح کرد: حداکثر سرعت این هواپیما 250 کیلومتر 

در ساعت با ارتفاع پروازی 14 هزار پا است.
هدف اصلی و کاربردی این نوع هواپیماهای فوق سبک با سرنشین، 
آموزش خلبانی، استفاده در عکسبرداری هوایی، پروازهای تفریحی و 

گشت زنی های هوایی اعلام شد.
بابــک کیامرثی و بــرادران وی به همراه تعــدادی از نخبگان و 
بسیجیان ناحیه مقاومت بســیج دشتستان این هواپیما را طراحی و 

ساختند.

آب ورودی به سدهای کشور
۱۴ درصد کاهش یافت

آب ورودی به ســدهای کشور از ابتدای سال آبی جاری 
تاکنون، 14 درصد در مقایسه با زمان مشابه سال آبی گذشته 

کاهش یافته است.
آب ورودی به ســدهای کشور از ابتدای سال آبی جاری تا پایان 
اردیبهشــت، به 22 میلیارد و 680 میلیون متر مکعب رسیده است. 
آب خروجی از ســدهای کشور نیز از ابتدای سال آبی جاری تاکنون، 
16 میلیارد و 360 میلیون متر مکعب گزارش شــده است؛ در حالی 
که آب خروجی از ســدهای کشور در مدت مشابه سال آبی گذشته، 
17 میلیارد و 770 میلیون متر مکعب بود. آب خروجی از ســدهای 
کشور در مقایسه با مدت مشابه سال آبی گذشته، 7/9  درصد کاهش 

نشان می دهد.
آب موجود در ســدهای کشــور هم اکنــون 26 میلیارد و 780 
میلیون متر مکعب به ثبت رسیده است که در مقایسه با زمان مشابه 
سال گذشته، معادل 4 درصد کاهش نشان می دهد، ظرفیت سدهای 
کشور در زمان کنونی 48/8 میلیارد متر مکعب گزارش شده است که 

پرشدگی سدها 55 درصد بوده است.

اظهارنظرهای متفاوت نمایندگان در خصوص سرخابی ها
مقداد نجف نژاد نماینده مجلس و رئیس هیئت مدیره باشــگاه استقلال در 
خصوص مزایده چهارم سرخابی ها گفت:  اگر حتی فردا )امروز(هر یک از دو باشگاه 
در مزایده برنده داشــته باشــند در صورتی که نظر مجلس بابت نحوه واگذاری و 
ابهامات فراوانی که وجود دارد تأمین نشــود مجلس این مزایده را کنســل اعلام 

می کند حتی اگر واگذاری هم صورت گرفته باشد.
این در حالی اســت که دیروز ســید هادی حسینی در خصوص اظهار نظر 
مقداد نجف نژاد، گفت: واگذاری دو باشــگاه به روش مزایده کاملا قانونی اســت. 
نکته ای که نجف نژاد در مورد آن صحبت می کند هنوز قانون نیست و چیزی هم 
که قانون نباشد نمی تواند جلوی اجرای را بگیرد بنابراین سازمان خصوصی سازی 
روز دوشــنبه مزایده را برگزار می کند و این مزایده هم کاملا قانونی اســت مگر 
آنکه دیوان حکم به ابطال شــیوه برگزاری مزایــده چهارم بدهد. نکته ای که در 
خصوص آن بحث داریم و مخالف آن هستیم کار دولت برای واگذاری دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس به خودروسازان است.سخنگوی فراکسیون ورزش مجلس 
شورای اسلامی عنوان کرد: مطمئن باشید اگر دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
به خودروسازان واگذار شود، وزیر صنایع را برای استیضاح به مجلس می کشانیم 
چون دولت باید تکلیف خود را روشــن کند. دولت اگر به نگه داشتن دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس علاقه دارد لایحه ای بدهد که همه باشگاه های ورزشی در 
همه رشته ها را تحت پوشش قرار دهند. آقایان باید بدانند بودجه ورزش مملکت 
فقط مختص دو باشگاه نیست و همه جوانان کشور در سراسر ایران باید بتوانند 

از این بودجه استفاده کنند.
اعلام زمان دقیق فینال جام حذفی 

طبق اعلام کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران دیدار فینال مسابقات 
جام حذفی کشور بین تیم های نفت تهران و ذوب آهن یادواره آزادسازی خرمشهر 
در فصل )94-93( دوشــنبه 11 خرداد 94 ســاعت 18:30 در ورزشگاه تختی 

تهران برگزار می شود.
زلزله مدیریتی در باشگاه فولاد خوزستان

اعضــای هیئت مدیره باشــگاه فوتبال فولاد خوزســتان به دلیل عدم رفع 
دغدغه های مالی استعفا دادند.محمد صیاد نژاد، سیف الله دهکردی و محمدعلی 
فرهــاد زاده از اعضای هیئت مدیره باشــگاه فولاد به دلیل عدم رفع دغدغه های 
مالی که مدتی پیرامون این باشگاه وجود دارد استعفای خود را اعلام کردند.پیش 
از این نیز صحبت هایی در خصوص این اســتعفا شــده بود که با برگزاری جلسه 
هفته گذشته استاندار خوزستان، مدیرکل ورزش و جوانان استان با اعضای هیئت 
مدیره شرکت فولاد خوزستان این مشکل رفع و این استعفا منتفی شده بود.حتی 
در این جلسه اعضای هیئت مدیره شرکت فولاد خوزستان نیز قول داده بودند که 
بودجه باشگاه فولاد برای سال جاری نیز مانند سال گذشته باشد تا فولاد کار خود 
را مانند گذشته ادامه دهد و به نظر می رسد که به دلیل عدم تحقق این موضوع 

اعضای باشگاه فولاد خوزستان تصمیم به استعفا گرفته اند.
کارشکنی  عربستانی ها از تهران

کارشــکنی های عربستان پیش از دیدار برگشــت پرسپولیس و الهلال در 
چارچوب رقابت های لیگ قهرمانان آسیا، از فرودگاه امام خمینی )ره( تهران آغاز 
شد. در حالی که قرار بود کاروان تیم فوتبال پرسپولیس ساعت 15 دیروز تهران 
را به مقصد ریاض ترک کند اما عدم اجازه پرواز از سوی عربستانی ها مانع پرواز 
هواپیمای سرخ پوشان در زمان تعیین شده به سمت ریاض شد.البته پس از این 
اتفاق مســئولان شرکت هواپیمایی ایران توانســتند با رایزنی فراوان اجازه پرواز 
را از مســئولان فرودگاه ریاض بگیرند.محمــود خوردبین در این خصوص گفت: 
هرگونــه که می خواهند رفتار کننــد، هرچه این اتفاقات رخ دهد روحیه ما برای 
کسب پیروزی بیشــتر خواهد شد. وی افزود: ما با تمام این اتفاقات پیروز دیدار 

مقابل الهلال خواهیم بود.
برگزاری دیدار رفت پلی آف لیگ برتر در اهواز

دیدار رفت پلی آف لیگ برتر، بین تیم چهاردهم لیگ برتر و تیم سوم لیگ 
دســته یک فوتبال کشور امروز بین دو تیم استقلال خوزستان و مس کرمان از 
ســاعت 18:30 در ورزشــگاه غدیر اهواز برگزار خواهد شد.اکبر میثاقیان قبلا با 
تیم های شموشــک نوشهر، شهرداری تبریز، آلومینیوم هرمزگان و پدیده مشهد 
توانسته است به لیگ برتر صعود کند و در این زمینه رکورد دار محسوب می شود.
بازی برگشت دو تیم یکشنبه دهم خرداد در ورزشگاه باهنر کرمان برگزار می شود.

سیاه جامگان با مهاجری در لیگ برتر پانزدهم
مدیرعامل باشــگاه ســیاه جامگان ابومسلم خراســان با تاکید بر حضور 
پرقدرت در لیگ  برتر پانزدهم گفت: محمدرضا مهاجری ســرمربی ما در لیگ  

برتر پانزدهم است.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
اختلاف نظر مســئولان فدراســیون جودو برسر 
برکناری ســرمربی تیم ملی بزرگسالان بالا گرفت تا 
جودوی ایران این بار با چالش جدی مدیریتی در راس 

فدراسیون مواجه شود..
جودوی ایران طی سال های اخیر نتایج بسیار ضعیفی در 
رقابت های مختلف بدســت آورده که بارزترین آنها ناکامی در 
بازی های آسیایی اینچئون بود که تیم ملی بدون کسب حتی 
یک مدال به کشــور بازگشــت و پس از آن نیز نتایج بســیار 
ضعیــف در رقابت های قهرمانی آســیا که تنها یک مدال برنز 
سعید ملایی ره آورد آن بود. پس از این نتایج بود که رئیس و 
نایب رئیس فدراسیونی که در چند سال اخیر روی نوار ناکامی 
قدم برمی دارند، با اختلاف نظر روبرو شده و آن را علنی کنند.
نایب رئیس و مدیرفنی تیم هــای ملی جودو در روزهای 
گذشته با نظر خود و در گفت و گو با رسانه ها خبر از برکناری 
مجید زارعیان سرمربی تیم ملی جودو داده است.این درحالی 
است که سایت رسمی فدراســیون جودو دیروز پس از اظهار 
نظر آرش میراســماعیلی مبنی بر برکناری زارعیان اعلام کرد 
کــه عزل و نصب مربیان تیم ملی با تایید شــورای فنی و در 
نهایت نظر نهایی ریاست فدراســیون انجام می شود و لذا هر 
گونــه تصمیمی و یا نظری در خصوص عــزل مجید زارعیان 
ســرمربی تیم ملی وجاهت قانونی ندارد.این خبر به این معنا 
اســت که نایب رئیس فدراســیون و مدیرفنی تیم ملی عملا 
تنها یک رای دارد و نمی تواند در کادر فنی به تنهایی تغییرات 

ایجاد کند.
قبل از بازیهای آســیایی اینچئون، آرش میراسماعیلی به 
عنوان مدیر فنی نقش بسیار پررنگی در مسایل فنی و عزل و 
نصب ها داشت اما عملکرد فوق العاده ضعیف تیم ملی جودوی 
ایران در بازیهای آسیایی سبب شد تا رئیس فدراسیون شورای 
فنی را تشکیل دهد و عملا قدرت را از نایب رئیس خود بگیرد.

برکناری سرمربی تیم ملی وچالش مدیریتی در رشته ای که دیگر مدال آور نیست 

حدیث دشت عشقاختلافات در فدراسیون جودو بالاگرفت

به یاد جانبازشهید »احمد پاریاب«
29سال تحمل درد و رنج جراحات شیمیایی 

ســالگی   16 از  پاریــاب«  »احمــد  جانبازشــهید 
در جبهه هــای نبــرد حق علیــه باطل حضــور یافت و 
درعملیات هایی همچون والفجــر مقدماتی، والفجر یک، 

خیبر، بدر، کربلای پنج حضوری فعال داشت.
مجاهدت، هوشــمندی به همراه شجاعت و مقاومت 
احمد پاریاب موجب شــد پس از مدتی به عنوان فرمانده 

گروهــان و پس از آن در کســوت فرمانده گردان های »حبیــب ابن مظاهر« و 
»شــهادت« لشکر 27 محمد رسول الله )ص( در جبهه های نبرد حق علیه باطل 

ایفای نقش کند. وی از همرزمان نزدیک شهید »ابراهیم همت« بود.
احمــد  در عملیات های مختلف مجروح و در عملیات غرور آفرین خیبر نیز 
دچار جراحات شدید شیمیایی شد. وی در زمان جنگ در اکثر عملیات های دفاع 
مقدس حضور داشــت و سال ها از جراحاتی که بیشتر در عملیات خیبر برداشته 

بود رنج می برد.
این شــهید والامقام پس از تحمل 29 ســال درد و رنج ناشــی از جراحات 
جنگی، 22 اســفند سال 1391 با سرکشیدن جام شهادت به آرزوی دیرینه اش 

دست یافت و به یاران و همرزمان شهیدش پیوست. پس از چند ماه اختلاف نظر بین مســئولان فدراسیون جودو 
بالا گرفته و فدراســیونی که این روزها بیش از هر زمانی برای 
برطــرف کردن نقاط ضعف زیاد خود بــه آرامش و همفکری 
نیاز دارد، وارد حاشیه خودساخته شده است.بدون تردید این 
حواشــی ســودی برای جودوی ایران ندارد و شرایط را از این 
وخیم تــر خواهد کرد. از این رو انتظار می رود تا رئیس و نایب 
رئیس فدراســیون به جای قدرت نمایی، باید به فکر چاره ای 

برای خارج از شدن وضعیت نگران کننده فعلی باشند.
استعفای میران از سرمربیگری جوانان

البتــه یک روز پس از اخلاف نظــر رئیس و نایب رئیس 
فدراســیون نگذشــته بود که دیروز خبر رسید سید محمود 
میران که چند ماهی اســت هدایت تیم   جــودوی جوانان را 

برعهده داشته است، به دلیل درگیری های اخیری که در راس 
فدراســیون جودو به وجود آمده است، تصمیم گرفت به علت 
شرایط نامساعد برای ادامه فعالیت از سمت خود استعفا دهد.

میران با تایید خبر اســتعفایش از ســرمربیگری تیم   
جــودو جوانان درباره علت اتخــاذ این تصمیم، می گوید: 
متاســفانه فضای حاکم بر جودو به هیچ وجه برای ادامه 
فعالیــت مهیا نیســت و نمی توان در چنیــن فضایی به 
پیشــرفت جودو دلخوش بود. فضای جودوی ایران بسیار 
متشــنج اســت که این موضوع بر رده هــای پایه و تیم 
 ملــی جوانان نیز تاثیرات مخربــی دارد. این جنجال ها و 
درگیری ها اوضاع جودو را بیش از پیش وخیم تر می کند 
و نمی تــوان در چنین فضایی فعالیــت کرد. ضمن اینکه 

فدراســیون جودو امکانات مناسبی برای تیم  ملی جوانان 
طبق خواسته های من تدارک ندید و من نمی توانم با این 
شرایط به کارم ادامه دهم. من همیشه به دور از حاشیه ها 
بودم و در جریان اختلافات میان رستگار و میر اسماعیلی 
نیســتم. پیش از این درگیری ها تصمیم به جدایی از تیم 
 ملی گرفتم، اما متاسفانه یا خو شبختا نه شرایط حال حاضر 

کمک کرد تا تصمیمم را علنی کنم.
انتقاد معاون وزیر از شرایط موجود

این در حالی اســت که نصرالله ســجادی معاون ورزش 
قهرمانــی و حر فــه ای وزارت ورزش و جوانان چند روز پیش 
در حاشــیه مجمع سالیانه فدراســیون تیراندازی در پاسخ به 
این ســوال که وزارت ورزش و جوانان چه واکنشی نسبت به 
عملکرد فدراســیون جودو در طی سه ســال گذشته داشته 
اســت؟ توضیح داد: عملکرد جودو نســبت به گذشته ضعیف 
شده است. ارزیابی های خود را در این زمینه انجام خواهیم داد 
و نتیجه  نهایی را اعلام می کنیم. باید بررسی شود و جواب این 
عملکرد ضعیف را مسئولان فدراسیون باید بدهند. بدون شک 
پنهان شدن پشت تک مدالهایی که در سالهای اخیر به دست 
آمده نمی تواند ضعف های بی شــمار جودوی ایران را به دست 
فراموشی بســپارد و مسئولان فعلی فدراسیون نیز نمی توانند 
خود را در شکســت های زنجیره ای جودو بدون تقصیر جلوه 
دهند.جودوی ایــران در زمان مدیریت قبلی خود در بازیهای 
آســیایی گوانگژو 2 مدال کسب کرد و در دیگر مسابقات بهتر 
از زمــان فعلی نتیجه می گرفت. از مســئولان فعلی پس از 3 
سال حضور در فدراسیون انتظار می رود تا جودوی ایران را از 
سقوط نجات دهند چراکه آنان در گذشته از منتقدان مدیریت 

قبلی بودند.
بدون شــک جــودو روز به روز در حال افول اســت و جا 
دارد مســئولان ورزش با ورود به موضوع، راهکار اساسی حل 

ناکامی های جودوی ایران را پیدا کنند.

وزیر ورزش و جوانان از کشتی گیران و تکواندوکاران تجلیل می کند.
مراسم تجلیل از قهرمانان تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران به همراه کادرفنی این تیم ها روز چهارشنبه با حضور 
وزیر ورزش و جوانان و معاونان این وزارتخانه برگزار می شود. همچنین قرار است به زودی مراسم تجلیل از تیم ملی تکواندوی 

ایران و کادرفنی آن که توانست در ر قابت های جهانی روسیه مقام نخست را کسب کند به زودی برگزار شود.

تجلیل وزارت ورزش از کشتی گیران و تکواندوکاران 

رئیس فدراسیون کاراته: کودتای کادر فنی به نتیجه نرسید
رئیــس فدراســیون کاراته پس از اســتعفای 
افراد مستعفی  که  گفت  کاراته  مربیان  دسته جمعی 
به دنبال کودتا در کاراته و فدراســیون بودند، اما به 

نتیجه ای نرسیدند. 
علیرضا سمندر اظهار داشــت: سال گذشته، سالی پر 
تنش و پر حاشــیه برای کاراته بود. با وجود اینکه سه طلا 
در باز ی های آ سیا یی به دست آوردیم و در مسابقات جهانی 
قهرمانی کومیته  را به دســت آوردیم، اما خیلی دیده نشد 

آن هم به خاطر وجود حاشــیه های فراوان بود. سمندر در 
پایان گفت: اســتعفای این افراد را قبول کردم چرا که آنها 
کودتا کردند، اما به نتیجه ای نرســیدند و مطمئنم که بابت 
این کار پشــیمان هســتند. با این کاری که صورت گرفت 
دیگــر ما نمی توانیم با هم کار کنیم و به همین خاطر بهتر 
است که دیگر همکاری مان ادامه نداشته باشد. اگر من هم 
کنار بروم مدیران قابلی هســتند که بتوانند این فدراسیون 

را اداره کنند.

آغاز تمرینات تیم ملی تکواندو از نهم خرداد 
دور جدید تمرینات تیم ملی تکواندو از روز شــنبه 
)نهم خردادماه( در مرکز جهانی تکواندو آغاز خواهد شد.

تیم ملی تکواندو که در بیســت و دومین دوره مســابقات 
قهرمانی جهان بر سکوی نخست این رقابتها ایستاد، پس از چند 
روز اســتراحت از روز شنبه )نهم خردادماه( دور جدید تمرینات 
خــود را در مرکز جهانی تکواندو پیگیــری خواهد کرد.با اعلام 
ســرمربی تیم ملی تکواندو، محمد کاظمــی، آرمین هادی پور، 

فــرزان عاشــورزاده، ابوالفضل یعقوبی، بهنام اســبقی، علیرضا 
نصرآزادانی، ســروش احمدی، علی پاکدیــن، فرزاد ذوالقدری، 
مســعود حجی زواره، ســیدمحمد رفیعی، مهرداد نورمحمدی، 
فرزاد عبدالهی، مهدی خدابخشی، امید عمیدی، مرتضی شیری 
و سجاد مردانی، تکواندوکاران حاضر در اردوی تیم ملی هستند. 
هدایت تیم ملی تکواندو برعهده بیژن مقانلو )سرمربی(، مهدی 

بی باک و مهرداد یوسفی )مربی( است.

رئیس فدراسیون کشــتی گفت: ورزش ملی باید 
بالاترین میزان پاســخگویی را به مردم داشته باشد و 
از جایگاه ایران در بزرگ ترین میدان ورزشی، سیاسی، 

اقتصادی و اجتماعی دفاع کند.
رســول خادم رئیس فدراسیون کشتی، در مراسم تقدیر 
از ملی پوشان تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی حاضر در جام 
جهانی و مســابقات قهرمانی آسیا، گفت: تمامی دنیا به دنبال 
کسب موفقیت ورزشکاران خود در عرصه های بین المللی است 

و در این میان قهرمانان ما بار ســنگینی را برای کسب مدال 
المپیک به دوش می کشــند. ورزش ملی باید بالاترین میزان 
پاسخگویی را به مردم عزیز ایران داشته باشد و از جایگاه ایران 
در بزرگ ترین میدان ورزشی، سیاسی، اقتصادی و اجتماعی که 
همانا المپیک است در جامعه بین المللی دفاع کند. خادم تصریح 
کرد: امیدوارم به لطف خدا و با حمایت همیشگی مردم و همه 
مجموعه ها بتوانیم عامل برافراشــته شدن پرچم مقدس ایران 
و نواخته شدن سرود ملی کشورمان در میدان المپیک باشیم.

گفت و گو

سرپرست تیم های ملی تاکید کرد
امیدوار هستیم

اما دوومیدانی از روزهای اوج خود فاصله دارد

سرمربی تیم ملی والیبال: برای بازی با آمریکا برنامه داریم
سرمربی تیم ملی والیبال با اشاره به اردوی این 
تیم در جمهوری چک گفــت: از عملکرد بازیکنان 
ایران برابر جمهوری چک در دو مســابقه تدارکاتی 

راضی ام.
اســلوبودان کواچ در پایان دومین مســابقه تدارکاتی 
تیم هــای ایران و جمهوری چــک، ضمن بیان مطلب فوق 
خاطرنشــان کرد: تیم ایران در این مســابقه جدی تر بازی 
کرد. بازیکنان ایران لحظاتی را در زمین بســیار تماشایی 
بازی کردند.معنوی نژاد را هم که تازه به تیم پیوســته بود، 
در این بــازی زیر نظر گرفتم تا تصمیم خــود را در مورد 
ترکیب نهایی تیم بگیرم. از بازی او راضی هستم. البته اکثر 

بازیکنان ایران توانایی حضور در ترکیب اصلی تیم ایران را 
دارند و این موضوع کار انتخاب را سخت می کند.

ســرمربی تیم ملی والیبــال ایران درباره مســابقه با 
آمریــکا در چارچوب لیگ جهانی والیبــال نیز تأکید کرد: 
ســعی کردیم این تیم را به خوبی آنالیز کنیم. آمریکا تیم 
قدرتمندی است و می دانیم که سرویس های پرشی خوبی 
دارد. تیم ملــی والیبال آمریکا هم با تیم های کانادا، کوبا و 
مکزیک دیدارهای دوستانه ای برگزار کرد. ما متوجه تفاوت 
سرویس های پرشی آنان با تیم ایران شدیم. سعی می کنیم 
با نهایت تلاش از ســرویس های خوبی بهره مند شــویم و 

تفاوت ها را کاهش دهیم.

* امورمجامع معاونت توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارتخانه از آغاز ثبت نام 
نامزدها برای ریاست فدراسیون دوومیدانی از 9 خرداد ماه به مدت 10 روز کاری 
خبرداد. پیش از این اعلام شده بود که ثبت نام ریاست فدراسیون دوومیدانی از 

یکشنبه)دیروز( آغاز می شود. 

رئیس سازمان زندان ها و اقدامات تامینی 
کشور از تصویب طرحی در مجلس خبرداد که 
براساس آن بالغ بر 500 میلیارد تومان تسهیلات 
به خانواده زندانیان کشور پرداخت خواهد شد.
به گزارش ایرنا، علــی اصغر جهانگیر در جمع 
خبرنگاران شهرکرد افزود: پرداخت این تسهیلات، 

مساعدت بانک های عامل را می طلبد.
وی با بیان اینکه هم اینک 196 انجمن حمایت 
از زندانیان در کشــور به منظور حمایت از خانواده 
زندانیان فعال اســت، گفت: فرهنگ حمایت از این 

انجمن ها نیاز به اطلاع رســانی بیشــتر برای جذب 
کمک های مردمی دارد.

وی حمایت از خانواده های زندانیان را ضروری 
خواند و گفت: خانواده زندانی علاوه بر مشکلاتی نظیر 
تردد، با مشکلات مضاعفی از جمله افت دانش آموزان 
خود یا نیازهای بهداشتی و درمانی مواجه می شوند و 
از این نظر نهادهای حمایتی می توانند نقش پررنگی 

داشته باشند.
وی کمبود اعتبارات، نیروی انسانی و فضاهای 
فیزیکی را از مشکلات زندان های کشور عنوان کرد 

و گفت: از دو ســه سال گذشته در بحث حمایت از 
زندانیان بعد از آزادی، بحث اشتغال آن ها مورد توجه 
قرار گرفت، اما به دلیل کمبود های اعتباری نتوانستیم 

اشتغال مولد را در زندان ها ایجاد کنیم.
جهانگیر اظهار کرد: هم اینک 10 تا 20 درصد 
از زندانیان، افراد شاغل مولد هستند و به ازای کاری 

که در زندان می  کنند، درآمد دارند.
وی حرفه آموزی در زندان را یکی از برنامه های 
حمایتی به منظور اشــتغال زندانیان عنوان کرد و 
گفت: هم اینک یکصد رشته حرفه آموزی در زندان 

برقرار است.
وی گفت: بخش زیادی از کسانی که در زندان 
بســر می برند جــزو محرومان جامعه هســتند که 
مشــکلات مالی و معیشتی باعث شده است درگیر 
آسیب، ناهنجاری و بزه شوند که با حمایت از آن ها، 
امکان بازگشــت مجددشــان به زندان نیز کاسته 

می شود.
وی اعتبار مورد نیاز برای حرفه آموزی و اشتغال 
زندانیان کشــور را بین 50 تــا 100 میلیارد تومان 

اعلام کرد.

رئیس سازمان زندان ها:

500 میلیارد تومان تسهیلات به خانواده زندانیان کشور پرداخت می شود

یک عضو کمیســیون برنامه و بودجه 
مجلس از سیاســت های وزارت صنعت در 
زمینه واردات انتقاد کرد و آن را تأسف بار 

دانست.
ســید ســعید زمانیان دیروز در گفت وگو با 
فارس  در شهرکرد تأکید کرد: عدم نظارت وزارت 
صنعت، معدن و تجــارت موجب ورود کالاهای 

بی کیفیت خارجی شده است.
وی تصریــح کرد: اگر امروز تولید کشــور 
مشــکل دارد به دلیل عــدم مدیریت کارآمد و 

بهینه است.
نماینده مردم شهرستان های شهرکرد، بن و 
سامان در مجلس شورای اسلامی واردات را یکی 

از دلایل تعطیلی برخی از کارخانجات و تولیدی ها 
برشمرد و اذعان کرد: زمانی بیش از 6 هزار نفر به 
وسیله کار در تولیدی های شهرکرد امرار معاش 
می کردند، اما اینک خیلی از این مراکز یا تعطیل 

شده یا به سختی دوام آورده اند.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس شورای اسلامی سیاست های غلط وزارت 
صنعت، معدن و تجارت را در زمینه واردات بسیار 
تأسف بار عنوان کرد و یادآور شد: اگر دولت رابطه 
عرضــه و تقاضا را کنترل نکند و حامی تولیدات 
کشور نباشد، پس تولیدکننده ما از چه کسی باید 

انتظار حمایت داشته باشد.
زمانیــان با بیان اینکه دولت موظف اســت 

ســاختار اقتصادی خویش را سر و سامان دهد، 
گفت: در برخی موارد کالاهایی به اســم تنظیم 
بازار وارد کشــور می شود، درحالی که بیشترین 
محصولات کشاورزی و دامی را می توان در زمان 
مناســب خریداری و در انبار نگهداری کرد تا در 
مواقع ضروری روانه بازار شود و لزومی به واردات 

محصولات یخ زده خارجی نیست.
وی با تأکید بر اینکه اقتصاد مقاومتی تاکنون 
در حد یک شــعار و حرف باقــی مانده، تصریح 
کرد: اقتصــاد مقاومتی زمانی تحقق می یابد که 
تولیدکننده داخلــی و محصول داخلی حمایت 
شود و دستانی که به ورود کالای خارجی مبادرت 

می ورزد قطع شود.

این نماینده مجلس ادامه داد: راهکار مناسب 
جلوگیری از قاچاق کالا تقویت تولیدات داخلی 
اســت و باید تلاش کرد کالای داخلی خریداری 
کــرد حتی اگــر گران تــر از اجنــاس خارجی

 باشد.
وی اضافه کرد: کشور نزدیک 35 سال است 
در تحریم قرار دارد، اما آنچه در این اوضاع بیشتر 
از همه آزار دهنده به نظر می رســد این است که 
با کارشکنی برخی و عدم برنامه ریزی مسئولان، 
پولی که در کشــور است را در عوض یک مشت 
جنس بی کیفیت خارجی می دهیم و به جای سر 
و ســامان دادن به اوضاع اقتصادی کشور خود را 

به عقب می رانیم.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

سیاست های غلط وزارت صنعت در زمینه واردات تأسف بار است

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
سازمان بنادر و دریانوردی گفت: 100 میلیارد 
ریال برای خارج کــردن 17 مغروقه در آبراه 
اروند و رودخانه کارون طی امســال تخصیص 

یافته است.
محمد سعیدی نژاد در حاشیه آیین افتتاحیه فاز 
نخست حوضچه خشــک در شرکت صنایع دریایی 
ســاحل اروند شمار مغروقه های رودخانه های کارون 
و ارونــد را 112 فروند خواند و گفت: خارج ســازی 
مغروقه ها علاوه بر افزایش ظرفیت تردد کشــتی ها 
با تناژ بالا به افزایش رونق اقتصاد منطقه نیز کمک 

می کند.
وی لایروبــی اروندرود را برای تردد کشــتی ها 
ضروری دانســت و گفت: لازم اســت برای افزایش 
ظرفیــت کشــتی ها در این منطقــه، دهانه ورودی 

اروندرود با همکاری طرف عراقی لایروبی شود.
معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: امیدواریم 
با آماده شــدن شرایط از لحاظ سیاسی و حل وفصل 
مسائل سیاســی با عراق، این کار زودتر آغاز شود و 
ظرفیت کشــتی های ورودی به بندر خرمشــهر نیز 

افزایش یابد.

سعیدی نژاد افزود: توسعه دریا محور از مهم ترین 
سیاســت کلی نظام در برنامه ششم توسعه در نظر 

گرفته شده است.
بر اســاس این گزارش، فاز نخست پروژه شامل 
حوضچه خشک و اسکله ها است که با اعتبار بیش از 
یک هــزار و 500 میلیارد ریال و در مدت زمان 25 
ماه ساخته شــد که از این پس از خروج بسیاری از 

شناورهای تعمیراتی از کشور جلوگیری می شود.
فاز مذکور 30 درصد از کل پروژه را در بر می گیرد 
و حوضچه خشک با میزان سرمایه گذاری شش هزار 
میلیارد ریال از سوی شرکت شهرک صنایع دریایی 
ســاحل اروند و  در زمینی به مساحت 54 هکتار و 
ظرفیت اشتغال دو هزار و 500 نفر در زمینه ساخت 

و تعمیر شناورهای دریایی کار خود را آغاز کرد.
این حوضچه پس از دو حوضچه خشک دولتی 
موجود، سومین حوضچه دولتی و نخستین حوضچه 

بخش خصوصی است.
طرح حوضچه خشک شــرکت شهرک صنایع 
دریایی سال اروند به منظور انجام تعمیرات شناورها 
و کشتی های تا 16 هزار تن ظرفیت در ساحل شرقی 

اروند در خرمشهر به بهره برداری رسید.

یکی از مقامات مســئول در دزفول از 
فرهنگی  میراث  کارمند  دو  رشــوه گیری 
این شــهر برای موافقت با تخریب یکی از 
کهن ترین تپه های باستانی ایران که نخستین 
نشانه های خط و کتابت ایرانیان کهن در آن 

پیدا شده است، خبر داد.
به گزارش ایرنا، یکی از تپه های پیرامون اثر 
باســتانی چغامیش در اطراف شهر دزفول اواخر 
اردیبهشت ماه توسط یکی از کشاورزان تخریب 

و تسطیح شد.
به دنبال تخریب این تپه باستانی رئیس اداره 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری دزفول 

از کار برکنار شد.
این مقام مســئول که خواســت نامش ذکر 
نشــود اظهار کرد: دو کارمند میراث فرهنگی در 
دو بخش مختلف در خصوص تخریب و تسطیح 
یکی از تپه های چغامیش تخلف کرده و با دریافت 
200 میلیون ریال رشــوه به کشاورز چراغ سبز 

نشان دادند.
وی افزود: پس از دریافت رشوه، نظر مساعد 
و بلامانع بودن تسطیح تپه تاریخی چغامیش به 
کشــاورز اعلام شد، ولی مجوزی )کتبی( در این 

باره داده نشده است.
وی در ادامه گفت: رئیس برکنار شده میراث 
فرهنگی دزفول در این تخلفات مقصر نبوده است، 
ولی با توجه به زمزمه های قبلی احتمال تغییرات، 
بروز تخلف رشوه گیری، سبب شد این جابه جایی 

سرعت بگیرد.
اســدالله درویش امیری معاون امور مجلس، 
حقوقی و استان های ســازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری کشور نیز به تازگی 
از نشست هیئت فوق العاده رسیدگی به تخلفات 
اداری ســازمان میراث فرهنگی و گردشگری به 
منظور بررسی پرونده تعرض به یکی از تپه های 

مجاور محوطه تاریخی چغامیش خبر داد.
ســایت باســتانی چغامیش واقع در دشت 
خوزســتان و در کنار رودخانه دز که قدمت آن 
به هشت هزار سال پیش می رسد در دوران خود 
دارای خانه های خشــتی بــوده و در این منطقه 
فعالیت های کشــاورزی، بازرگانــی و اقتصادی 

صورت می گرفت.
در این تپه ها آثار یک شهر باستانی ساخته 
شده از خشت های پخته متعلق به عصر پیدایش 

خط مشاهده شده است.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

17 مغروقه امسال از آبراه اروند
 و رودخانه کارون خارج می شود


